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De N-VA nodigt uit!

Justitie in vraag gesteld

V.U. Johan Benaets
Wulmersumsesteenweg 116
3300 Tienen

Wie is Tienenaar 
Geert Vervaeke?

In dit nummer

Hier spreekt men Frans?            
Blz. 2

Peukenhouders: 
het vervolg.                    Blz. 3

De N-VA Tienen nodigt u van harte uit om
samen met Geert Vervaeke, voorzitter van de
Hoge Raad voor de Justitie, het justitiebeleid

van dit land onder de loep te nemen. 

Wanneer?  Zaterdag 6 september om 20u. 
Waar?  Foyer van de Stadsfeestzaal.

Geert Vervaeke zal een uiteenzetting doen over de werking van
de Hoge Raad voor de Justitie en het justitiebeleid in het alge-
meen. U krijgt uiteraard de mogelijkheid vragen te stellen over
de werking van de justitie in dit land.

Geert Vervaeke is een Tienenaar met West-Vlaamse roots. Hij studeerde psychologie
en voerde heel wat wetenschappelijk onderzoek uit. Zo heeft hij reeds meer dan hon-

derd publicaties op zijn palmares staan, gaande van artikels in nationale en internationale wetenschappelijke tijdschrif-
ten tot co-auteur van vele boeken. Ook werkte hij mee aan talrijke onderzoeksprojecten onder meer voor de Europese
Commissie, het ministerie van Justitie en Binnenlandse Zaken. Daarnaast was Geert ook actief in het onderwijs: hij was
docent aan de RU Groningen en op dit ogenblik nog steeds aan de KU Leuven. Daarnaast is hij ook nog actief in de
adviesverlening aan onder andere het ziekenhuiswezen. 

Zijn aanwezigheid in de Hoge Raad voor de Justitie startte in september 2004 als bureaulid en voorzitter van de Advies-
en Onderzoeks-commissie. Vanaf september 2006 was hij ook voorzitter van de Verenigde Advies- en
Onderzoekscommissie van de Hoge Raad voor de Justitie. In september 2007 werd hij hiervan voorzitter. 
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nas
Notitie
GEERT VEULEMANS, Kaakstraat 59, 3300 Tienen 

nas
Notitie
Bij deze foto had men twijfels. Ze hadden liever de foto van Geert Vervaeke in het groot

nas
Notitie
Kan deze achtergrond een ander kleurtje krijgen? 



Beste Tienenaar,

Toen ik enkele weken geleden in het Regionaal
Ziekenhuis Heilig Hart te Tienen een kennis kwam
bezoeken met de obligate halve kilo pralines, was ik
redelijk verrast door wat ik daar zag. Ik kreeg name-
lijk de indruk dat de voertaal in ons ziekenhuis aan
het opschuiven is van Nederlands naar Frans. Onze
unionistische medemens zou dit onmiddellijk ver-
klaren door te verwijzen naar de niet aflatende para-
noïa waaraan elke vlaamsgezinde persoon lijdt.
Maar toen bleek dat ik niet de enige was die zich
hieraan stoorde, was ik terug gerustgesteld over
mijn geestelijke gezondheid. Wanneer ik echter door
het personeel van het ziekenhuis aangesproken
word met de klacht dat het zoetjesaan met de ver-
fransing de spuitgaten uit begint te lopen, dan kan
ik niets anders dan in mijn pen kruipen en openlijk
een aantal vragen stellen.

In nieuwsbrief 22 van 9 juli 2008, opgesteld door het
directiecomité van het ziekenhuis staat letterlijk:
“Sommige bezoekers, maar ook medewerkers, blij-
ken zich recent te storen aan het Frans in ons zie-
kenhuis, bvb. in het telefonisch keuzemenu, affiches
of andere patiënteninformatie. We zijn een Vlaams
ziekenhuis met het Nederlands als voertaal, zoveel
is duidelijk. Maar we zijn ook een dienstverlenende
organisatie die klantvriendelijkheid en zorg op maat
hoog in het vaandel voert. Liefst een derde van onze
spoedpatiënten spreekt Frans, op de verpleegafde-
lingen is dat bijna 20%. Onze ligging nabij de taal-
grens is daar niet vreemd aan. Deze patiëntengroep
en hun bezoekers in het Frans aanspreken en infor-
meren is dan een kwestie van service, niet van poli-
tiek. Om de kennis van het Frans te verbeteren, zul-
len we trouwens cursussen Frans in het vormings-
aanbod opnemen.”

Bij het lezen van dit bericht van het directiecomité
werd ik bevangen door een gevoel van onbehagen.
Maar wanneer ik dan zelf tot de vaststelling kwam
dat ons eigen Tiens ziekenhuis eigenlijk functioneert
zoals een faciliteitengemeente waar, zoals iedeeen
ondertussen wel weet, de Franstaligen of hun
Vlaamse vazallen de dienst uitmaken, sloeg dit
onbehagen om in regelrechte verontwaardiging. 
Zelf kon ik ervaren dat Franstalige patiënten en
bezoekers pertinent weigerden Nederlands te spre-
ken wanneer ik hen in het Nederlands aansprak.
Een Franstalige patiënt wordt in Tienen op zijn wen-
ken bediend en ALLE communicatie dient volgens
de directie in het Frans te gebeuren…zelfs met zijn
of haar bezoekers! Dit is werkelijk te gek om los te

lopen. Wanner er echter mensenlevens op het spel
staan (bijvoorbeeld bij een MUG-interventie) is het
mooi dat onze artsen en verplegers de patiënt zo
goed mogelijk proberen te helpen. Maar wat indien
je als Vlaming ‘geholpen’ wordt door een Waals
MUG-team, zoals in Brussel-Halle-Vilvoorde, waar
nog niet zo lang geleden een Waals MUG-team
werd opgeroepen voor een zwaar ongeval net over
de taalgrens? Dit team sprak geen Nederlands, reed
hopeloos verloren en kwam veel te laat aan op de
plaats van het ongeval!

Dat Franstalige patiënten bijna “en masse” naar
Tienen afzakken wanneer ze medische hulp nodig
hebben, kan je beschouwen als een bewijs voor het
hoge niveau van hulpverlening en daar mag je
terecht trots op zijn. Anderzijds zegt het natuurlijk
ook erg veel over diezelfde hulpverlening in
Wallonië, maar dat is een andere discussie die hier
niet aan de orde is.

Wanneer echter het Vlaamse personeel van een
Vlaams ziekenhuis met niet mis te verstane woor-
den duidelijk gemaakt wordt dat er meer de nadruk
moet gelegd worden op het Frans, dan zijn we ver-
keerd bezig. Op zich kan je natuurlijk niets tegen
een taalopleiding hebben. Maar hoe gaat deze ver-
lopen en wat is het gevolg voor de cursisten? Gaat
deze opleiding verplicht zijn? Gaan zij hiervoor dan
tijdskrediet krijgen? Gaan zij bij het succesvol beëin-
digen van een dergelijke cursus hiervan een loon-
sappreciatie mogen verwachten? Of wordt er door
het directiecomité verondersteld dat het woord
flexibiliteit nog een stukje rekbaarder wordt dan dat
het bij deze mensen reeds is?
De personeelsleden die het lef gehad hebben om dit
probleem openlijk met mij aan te kaarten ben ik bij-
zonder dankbaar want ik wist niet dat dit nog
mogelijk was in dit land. 

Wordt ongetwijfeld vervolgd…

Et pour les néerlandophones 
la même chose!

Frans in het ziekenhuis?

Kurt Fontaine
N-VA-gemeenteraadslid
kurt.fontaine@n-va.be
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nas
Notitie
iedereen

nas
Notitie
loons-appreciatie (verkeerd gesplitst)



Peukenhouders: het vervolg...

In het begin van dit jaar keurde de Tiense gemeen-
teraad een reglement goed met als doel het weg-

werpen van sigarettenpeuken op de straat maar tevens
ook het sluikstorten in het algemeen te beteugelen.
Omdat dit initiatief een stap in de goede richting was,
stemde N-VA-gemeenteraadslid Kurt Fontaine voor. 

Het is correct dat mensen worden aangesproken op
hun gedrag, in dit geval het wegwerpen van sigaret-
tenpeuken, kauwgom en dergelijke meer, en dat ze
desnoods een soort afdwingbare contributie wordt
aangerekend wanneer ze hierop betrapt worden. 

Bovendien is het
geen kwestie van
geld maar in de
eerste plaats van
respect voor je
o n m i d d e l l i j k e
omgeving.

In die geest had
N-VA Tienen reeds
in februari beslist
om aan de Tiense
bevolking draag-
bare asbakjes uit te
delen en op die
manier bij te dra-
gen tot de nale-
ving van het nieu-
we regle-
ment.

We had-
den echter

besloten dit niet te doen met een breed uitge-
smeerde actie omwille van de volgende rede-
nen:

1. Het aantal asbakjes is gezien het budget van een
kleine partij uiteraard niet onuitputtelijk.

2. We willen vooral de rokers rechtstreeks op straat
aanspreken, hen wijzen op het risico en hen dan pro-
beren te overtuigen om in de toekomst hun peuken
in het asbakje te gooien dat ze van ons ontvingen. 

Op deze manier kan onze actie gevoerd worden gedu-
rende meerdere weken in plaats van gedurende één
drukke dinsdagmarkt. Ondertussen heeft het stadsbe-
stuur nu ook dergelijke peukenhouders ter beschik-
king gesteld van de bevolking en kunnen deze afge-
haald worden op de milieudienst. De ene actie vult de
andere dus aan en wat mij betreft, worden er liefst zo
veel mogelijk uitgedeeld, ongeacht wie ze nu ver-
spreidt. Zolang ze effectief op de juiste manier
gebruikt worden, kunnen we enkel tevreden zijn en
hopen dat het initiatief toch een verschil kan maken.
En daar knelt nu net het schoentje. Alle goede voorne-
mens ten spijt is de effectieve controle op het wegwer-
pen van sigarettenpeuken tot op heden dode letter
gebleven. En wanneer zelfs gemeenteraadsleden die
dit reglement mee hebben goedgekeurd ongegeneerd
hun peuken op de straat gooien, dan zijn we nog ver-
der van huis. Ik weet ondertussen niet meer wat er

nodig zal zijn om de de Tienenaars te sen-
sibiliseren, maar ik hoop dat dit een alge-
mene oproep mag zijn om het reglement te
respecteren. Zeker wanneer het gaat over
mensen met een voorbeeldfunctie zoals
gemeenteraadsleden en schepenen.

Geert Veulemans
Voorzitter N-VA Tienen/ Hoegaarden

Gemeenteraadsleden en schepenen 
dienen in de eerste plaats het 

reglement te respecteren.

Bent u geïnteresseerd om lid te worden of om actief 
mee te werken met N-VA Tienen/Hoegaarden, 

aarzel dan niet om contact op te nemen met onze ledenverantwoordelijke 
op het nummer 

016 78 84 47 of  0479 76 20 23 
of via kurt.fontaine@n-va.be 
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Bart De Wever, voorzitter N-VA

Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be 
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NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik  wil graag lid  worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik  wens het N-VA-programma te ontvangen.

De informatie d ie op d it document wordt vermeld  is bestemd voor het interne gebruik  van de d iverse d iensten van de N-VA. De wet van 8 december 1992 in verband met de
bescherming van de persoonlijke levenssfeer ten opzichte van de gegevensverwerk ing voorziet toegangsrecht tot de gegevens, het verbeteren of het verwijderen ervan.

Uw Vlaamse garantie in de Wetstraat

Streng maar rechtvaardig. Is dat de 
N-VA-houding?
Mark Demesmaeker: “Analyses, argumenten en
cijfers. Dat zijn de sterkste wapens van de N-VA in
elk debat. Of het nu gaat over de transfers naar

Wallonië, het kostelijke koningshuis of
infrastructuurwerken. Populisme en
het diaboliseren van tegenstanders
laten wij aan anderen over.”

Solidariteit ja, maar niet 
onvoorwaardelijk neem ik aan?
Piet De Bruyn: “Vlaanderen zorgt voor

3/4 van de welvaart in dit land.
Iedere Vlaming is jaarlijks voor
2000 euro ‘solidair met Franstalig
België’. Maar vraagt Vlaanderen
broodnodige hervormingen of de

toepassing van wetten, dan is het antwoord ‘non’.
De N-VA legt zich daar niet bij neer.”

Hoe kunnen twee totaal verschillende regio’s goed
bestuurd worden?
Mark Demesmaeker: “De N-VA wil elke regio res-
ponsabiliseren om tot beter bestuur te komen.
Enkel door vrijheid te krijgen én verantwoorde-
lijkheid op te nemen kunnen Vlaanderen en
Wallonië zélf een efficiënt beleid
op maat van hun economie en bur-
gers voeren.”

En hoe ziet 
de N-VA de
inburgering
van nieuwkomers?
Piet De Bruyn: “Voor wat, hoort
wat. Inburgering veronderstelt
rechten én plichten. Als eerste werkte de N-VA een
visie uit over verplichte inburgering, met als doel
het echt samen leven van autochtonen en nieuwe
Vlamingen. Met wederzijds respect.”

Als de afgelopen maanden een iets hebben duidelijk gemaakt, dan is het wel dit: de N-VA is
dé Vlaamse garantie in ‘de Wetstraat’. Binnen en buiten het parlement werkt de partij keihard
aan en voor Vlaanderen. De parlementsleden uit uw provincie geven kort tekst en uitleg.

Piet De Bruyn
Vlaams 

parlementslid

Mark Demesmaeker
Vlaams parlementslid

Een Vlaming die naar Wallonië verhuist, past zich aan en vraagt geen
taal-, cultuur-, onderwijs- of kiesfaciliteiten. Een Franstalige die in
Vlaanderen gaat wonen, vindt het in naam van de vrijheid en met zijn
taal die de Verlichting in zich draagt, een mensenrecht om zich niet
aan te passen en een voorrecht voor anderen om opgenomen te wor-
den in de grote Franse cultuur.

�

DE DOSSIERVRETERS VAN DE N-VA
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